
Zápis ze schůze předsednictva 14. února 2023, 15:00–16:00; kavárna Velryba

Přítomni: Nikola Balaš, Jakub Grygar, Michal Lehečka, Bára Stehlíková, Markéta Zandlová

Omluveni: Jaroslav Klepal

Příprava VVS
Předsednictvo řešilo přípravu na program nadcházejícího Volebního valného shromáždění
(VVS)

- volební aplikaci pro následující volby předsednictva zajistí a bude spravovat Ondřej
Špaček, kterému za to CASA vyplatí symbolickou odměnu;

- Bára Stehlíková informovala o stavu jednání s Maruskou Svasek, která vystoupí na
LHL 2023 (doprava, harmonogram aj.)

- Markéta Zandlová požádá Martina Fottu aby na VVS informoval o etickém kodexu,
požádá šéfredaktora Carga o vyhotovení zprávy o časopisu za rok 2022

- ostatní body programu VS jsou rozděleny dle příslušných agend členů předsednictva

- Michal Lehečka zarezervuje místo pro setkání po VVS a LHL

- Michal Lehečka a Nikola Balaš zajistí techniku pro přednáškový sál na VVS a LHL

Přípravy bienální konference CASA
- Jakub Grygar informoval o postupu: call je téměř hotov, financování a prostory

zajištěny, keynote – João de Pina-Cabral přislíbil účast

Financování
- pro Gellnerovské semináře se v roce 2023 nepředpokládá financování cestovného pro

přednášející, nicméně v případě zvláštních situací je na účtu CASA rezerva, která by
mohla být na cestovné alokována

- hospodářka Bára Stehlíková uzavřela účetnictví za rok 2022, sejde se se revizní komisí
- jsou připraveny žádosti na RVS
- hospodářka obešle jednotlivé sekce CASA ohledně financování na rok 2023

Webové stránky
Nikola Balaš a Bára Stehlíková zjistí možnosti ohledně přidání nové sekce na web CASA.
Sekce by měla být určena konferencím.


